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dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 8 listopada 2021 roku 

Numer: 42 / 2021 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie: edukacji szkolnej na temat zdrowego odżywiania 

 

Na podstawie art. 23 ust. 1 i art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2021 roku, poz. 1372 ze zmianami) i § 13 ust. 1 uchwały numer 

LXXX/1202/V/2010 Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu 

Miasta Poznania (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2020 roku, poz. 6997), uprzejmie proszę 

o odpowiedź na niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

W obecnych czasach w coraz większym zakresie zwraca się uwagę na konieczność zdrowego 

odżywiania. Powszechnie wiadomym jest, że spożywanie odpowiednio skomponowanych 

posiłków pozwala uniknąć wielu problemów i schorzeń. Jednocześnie znaczna część 

społeczeństwa w naszym kraju, w tym znaczny odsetek dzieci w wieku szkolnym, ma coraz 

większe problemy z niewłaściwym odżywianiem, a w efekcie z nadwagą i otyłością. 

Prowadzi to do wielu złych skutków, zwłaszcza zdrowotnych, czego następstwem są kolejne 

negatywne konsekwencje dla całego społeczeństwa i gospodarki.  

 

Bardzo często złe nawyki żywieniowe i niewłaściwe odżywianie wynikają z braku wiedzy na 

czym polega zdrowe odżywianie i właściwa dieta. Wskazane jest zatem, aby na poziomie 

edukacji szkolnej, i to już w pierwszych klasach szkoły podstawowej, prowadzone były 
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zajęcia, przystępne i atrakcyjne dla uczniów, na temat zdrowego odżywiania. W niektórych 

szkołach podejmowane są takie inicjatywy. Niemniej jednak konieczne są działania regularne, 

systemowe i powtarzalne, bo skorzystają na tym wszyscy. Jeśli nawet nie ma rozwiniętych 

programów krajowych, to powinniśmy w naszym mieście rozwijać odpowiednie programy 

lokalne, nawet w charakterze zajęć dodatkowych, przy wsparciu specjalistów zajmujących się 

zdrowym odżywaniem. 

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) czy i w jakim zakresie prowadzona jest w Poznaniu edukacja szkolna na temat zdrowego 

odżywiania, 

 

2) czy byłoby możliwe, kiedy byłoby możliwe i w jaki sposób byłoby możliwe prowadzenie 

w Poznaniu systemowej i regularnej edukacji szkolnej na temat zdrowego odżywiania. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


